
GRIF Generalforsamling 2023 d. 18/4 kl. 19:00 i GRIF Klubhuset 

Varslet i Aktuelt i Februar 2023. 

 

DAGSORDEN og referat 

1. Valg af dirigent 

a. Henrik Olsen havde meldt sig som årets dirigent 

2. Formandens beretning 

a. Fokus på Initiativer omkring boost af brug af GRIF Klubhuset 

i. Rapporten fra DGI færdiggøres start maj. Der vil blive indkaldt til møde omkring 

dette tiltag 

ii. Der vil indkaldes til workshop omkring fremtiden i bestyrelsen og videre udvikling i 

klubben i løbet af 2023.  

iii. Året hvor sportsfesten kom i gang igen – en stor succes 

iv. Fischer holdt sit 50 års jubilæum - tillykke 

v. Padelbanen blev bygget – stor succes 

3. Beretning fra udvalgene – alle beretninger inkl. formandens kan læses på Conventus eller Gl. Rye Ifs 

hjemmeside 

a. Godt år for Karate, med masser af arrangementer. 

b. Håndbold har lidt udfordringer med at finde frivillige til træner men har gode ambitioner for 

afdelingen og fint antal medlemmer. 

c. Padel ser en ny brug for de unge fra 3-7 kl. – er det noget som måske kan understøttes 

yderligere. Engagerer også andre brugergrupper som måske ikke tidligere har været en del af 

en forening, samt unge som kan være mere løst tilknyttet en sportsgren. 

d. Målet fra Badminton er at få flere medlemmer på Seniordelen i løbet af 2023. For 

ungdomsafdelingen har det været et godt år og der er kommet flere trænere/hjælpetrænere 

til. Der var input til udvikling ift. Booking af baner uden nødvendigvis at være tilmeldt hold. 

Evt. på samme måde som Padel e.l. 

e. Fodbold har ikke problemer med rekruttering af trænere. Lykkedes med at få et hold op at 

stå for 7. kl. som ellers er rykket til Ry ifm. Skolen. 

f. Gymnastik: 250 medlemmer og ca. 40 trænere. Primære fokus har været og er stadig at 

skabe store stabile trænerteams omkring holdene. 

Generelle input til afdelingerne og foreningen: 

g. Input til Klubhuset: Kan afdelingerne hjælpe med at skabe mere liv omkring klubhuset. 

h. Ide til adfærdskodeks eller værdisæt i GRIF – tages med på næste møde – der foreligger 

tidligere arbejde som der kan tages udgangspunkt i. 

i. Nyt link til MTB/Crossfit på hjemmesiden  

i. Input om at det tydeliggøres at MTB/Crossfit ikke er en del af GRIF  

ii. Er der andre Sports/Idrætstilbud, som burde tilføjes også? – hvis man kender til 

andre/har andre ønsker kan det meddeles til Lise Engel Hartwell 

iii. Ovenstående tages med på næste bestyrelsesmøde 

4. Forelæggelse og godkendelse af årsregnskab 

a. Regnskabet godkendt og foreningen har en meget fin økonomi 

5. Indkomne forslag 

a. Ændring af vedtægter ift. Afholdelse af Generalforsamling: 

i. Seneste afholdelse af GF ønskes ændret fra slut marts til slut april? 

1. Det blev vedtaget at rykke fristen til senest 15. april, da dette også er 

deadline for årsregnskab – Lise og Kristian vil sørge for at vedtægterne 

opdateres 

 



6. Valg af formand og næstformand: 

a. Formand: Mads Carstensen - ikke på valg 

b. Næstformand: åben rolle – ingen har meldt sig derfor stadig åben 

7. Valg af bestyrelse + 1 suppleant i henhold til § 8 

a. Sekretær: Lise Engel Hartwell - på valg – genopstiller 

b. Kasserer: Kristian Bollerup - på valg – genopstiller 

i. Sidste gang Kristian er på valg. Om 2 år skal der findes en anden. 

ii. DGI har en løsning som dog koster 15.000 dkk. 

c. Suppleant: Henrik Jensen - ikke på valg 

8. Valg a udvalg + minimum 1 suppleant i henhold til § 8 

a. Gymnastik 

i. Formand: Sisse Resen – ikke på valg 

ii. Kasserer: Rikke Hougaard - på valg – genopstiller 

iii. Bestyrelsesmedlem: Annelouise Lindgaard Jensen - på valg – genopstiller 

iv. Bestyrelsesmedlem: Else Marie Vind Andersen - på valg – genopstiller 

v. Bestyrelsesmedlem: Jacob Bach Jensen – ikke på valg 

vi. Bestyrelsesmedlem: Maria Hussak - på valg – genopstiller ikke 

vii. Nyt bestyrelsesmedlem: Louise Owen (tager over for Maria Hussak) 

b. Karate 

i. Formand: Preben Frost - på valg - genopstiller 

ii. Næstformand: Mads Havshøj - ikke på valg 

iii. Kasserer: Morten Christensen - ikke på valg 

iv. Bestyrelsesmedlem: Jakob Alexander Brahm - på valg - genopstiller 

v. Bestyrelsesmedlem: Peter Berg - ikke på valg 

c. Håndbold 

i. Formand: Morten Baastrup – ikke på valg 

ii. Kasserer: Niels Ravn Braad – ikke på valg 

iii. Bestyrelsesmedlem: David Hay – ikke på valg 

iv. Bestyrelsesmedlem: Anna Heide – ikke på valg 

v. Bestyrelsesmedlem: Kjeld Slot Nielsen – ikke på valg 

d. Tennis og Padel 

i. Formand: Brian Lauersen – ikke på valg 

ii. Kasserer: Jakob Skov – ikke på valg 

iii. Bestyrelsesmedlem: Kim Rundell – ikke på valg 

e. Motionister 

i. Formand: Jens Erik Fischer – ikke på valg 

ii. Kasserer: Svend Johnsen – ikke på valg 

iii. Bestyrelsesmedlem: Vagn Bergmann – ikke på valg 

iv. Bestyrelsesmedlem: Eva Kristensen – ikke på valg 

v. Bestyrelsesmedlem: Mona Holl – ikke på valg 

f. Badminton 

i. Formand: Charlotte Klejs Vagner – ikke på valg 

ii. Kasserer: Kasper Kjærsgaard Nielsen – ikke på valg 

iii. Bestyrelsesmedlem: Claus Tolstrup Jensen – ikke på valg 

iv. Bestyrelsesmedlem: Henriette Rokkjær – ikke på valg 

g. Fodbold 

i. Formand: Kasper Vestergaard - ikke på valg 

ii. Ungdomsansvarlig / bestyrelsesmedlem: Michael Høst - på valg - modtaget genvalg 

iii. Kasserer: Kasper Vestergaard - ikke på valg 

h. Basket 

i. Basket afdelingen er blevet nedlagt grundet manglen på medlemmer 

9. Valg af revisor + 1 suppleant i henhold til § 8 

a. Revisorer: Henning Leth og Eva Kristensen fortsætter 



b. Suppleant: Claus Riber fortsætter 

10. Evt. 

a. Input til at vedtægterne opdateres så paragraffen omkring suppleant og 

bestyrelsesmedlemmer matcher virkeligheden 

b. Det er at foretrække at ikke alle i bestyrelserne er på valg samme år – dette tages med på et 

af de næste bestyrelsesmøder 

c. Hjælpetræner muligheder for børn under 13 år. DGI tillader ikke hjælpetrænere under. 

i. Hjælpetrænere aflønnes med ca. 1000kr.  

ii. Hvordan kan vi understøtte at have flere hjælpetrænere i klubben 

1. Skal hjælpetrænergerningen opløftes på klubniveau så aflønningen sker fra 

hovedforeningen så hjælpen bliver anerkendt på samme måde uanset 

sportsgren – ”jeg er frivillig”-tøj, gavekort e.l. 

2. Kan man samtidig tilbyde kurser e.l. 

3. Undersøges hvad definitionen af en hjælpetræner er ift. DGI, 

d. AKTUELT: 

i. Ønske om et indlæg omkring flere frivillige – gerne have endnu flere. 

1. Tage udgangspunkt i Generalforsamlingen og de dialoger, som har været i 

aften. 

 

  



AGENDA til mail og FB 

1. Valg af dirigent 

2. Formandens beretning 

3. Beretning fra udvalgene – alle beretninger inkl. formandens kan læses på Conventus eller Gl. Rye Ifs 

hjemmeside 

4. Forelæggelse og godkendelse af årsregnskab 

5. Indkomne forslag 

a. Skal sendes til Lise Engel Hartwell inden Generalforsamlingen (liseengel@gmail.com) 

6. Valg af formand og næsformand: 

a. Formand: Mads Carstensen - ikke på valg 

b. Næstformand: åben rolle 

7. Valg af bestyrelse + 1 suppleant i henhold til § 8 

a. Sekretær: Lise Engel Hartwell - på valg – genopstiller 

b. Kasserer: Kristian Bollerup - på valg – genopstiller 

c. Suppleant: Henrik Jensen - ikke på valg 

8. Valg af udvalg + minimum 1 suppleant i henhold til § 8 

a. Gymnastik 

b. Karate 

c. Håndbold 

d. Tennis og Padel 

e. Motionister 

f. Badminton 

g. Fodbold 

h. Basket 

i. Basket afdelingen er blevet nedlagt grundet manglen på medlemmer 

9. Valg af revisor + 1 suppleant i henhold til § 8 

10. Evt. 

 

 


